



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



\$ 50,000 REWARD RÉCOMPENSE DE 50 000 \$

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the murder of Karen CAUGHLIN.

On the early morning of March 16, 1974, Karen CAUGHLIN, age 14, was dropped off on Brock Street South in SARNIA, Ontario, in front of her girlfriend's house. She never entered the residence and her body was discovered later that day in a shallow ditch at the edge of a gravel side road a few miles northwest of the Town of PETROLIA, Ontario.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the murder of Karen CAUGHLIN should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

**Julian Fantino,
Commissioner.**

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario, Canada
L3V 7V3
Date: November 2, 2004

Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province d'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) à quiconque détiendrait des renseignements conduisant à l'arrestation et à la condamnation de la ou des personnes responsables du meurtre de Karen CAUGHLIN.

Aux premières heures du jour, le 16 mars 1974, Karen CAUGHLIN, âgée de 14 ans, a été déposée à la rue Brock Sud, à SARNIA (Ontario), devant la maison de son amie. Elle n'est jamais entrée dans la maison et son corps a été retrouvé plus tard, dans la même journée, dans un fossé peu profond au bord d'une route secondaire en gravier, à quelques milles au Nord-Ouest de la ville de PETROLIA (Ontario).

La Police provinciale de l'Ontario demande à quiconque aurait des renseignements sur l'auteur du meurtre de Karen CAUGHLIN de prendre immédiatement contact avec la Police provinciale en composant le 1 888 310-1122, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

La récompense sera distribuée comme le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels pour la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario l'estiment équitable.

**Julian Fantino,
Commissaire**

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario) Canada
L3V 7V3
Date : Le 2 novembre 2004

Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6177